

香港中文大學員工總會 第十四屆會員大會會議紀錄
The Chinese University of Hong Kong Employees General Union
Minutes of the 14th Annual General Meeting

日期：2017 年 8 月 18 日（星期五）

時間：下午 12:20 – 1:00（第一場）；下午 1:20 – 2:00（第二場）

地點：香港中文大學王福元樓 502 室

Date: 16 August 2016 (Tuesday)

Time: 12:20 – 1:00 (Session 1); 1:20 – 2:00 (Session 2)

Venue: Rm 502, Wong Foo Yuan Building, CUHK

出席人數：會員 39 人

No. of Attendees: 39

1. 會議通過第十三屆會員大會會議紀錄（已於會上派發）。
The meeting approved the minutes of CUEGU's 13th Annual General Meeting (distributed).
2. 會議通過香港中文大學員工總會 2016-17 年度工作報告（已於會上派發）。
The meeting approved CUEGU's Annual Report (2016-17) (distributed).
3. 會議通過香港中文大學員工總會 2016-17 年度財政報告（已於會上派發）。
The meeting approved CUEGU's Financial Report (2016-17) (distributed).
4. 委任羅潔儀律師為義務法律顧問。
The meeting appointed Miss Law Kit Yee as Honorary Legal Advisor.
5. 大會通過由楊永誼、溫玉文任監票員。
The meeting approved Mr. Yeung Wing Yee and Mr Wun Yuk Man be Ballot Inspectors of the election.
6. 選舉大學及專上院校工會聯盟代表。
Election of representative for the Confederation of Tertiary Institutes Staff Unions.

大專聯代表 Representative of The Confederation of Tertiary Institutes Staff Unions (CTISU)	被提名人 Nominee	同意 Endorse	不同意 Not Endorse
	曹藝林 CHO Alan	39 票 vote	0 票 vote
	劉善雅 LAU Sin Nga	39 票 vote	0 票 vote
	翁愛明 OWEN Oi Ming Emily	38 票 vote	0 票 vote

7. 講座：預設投資策略（DIS）與管理強積金須知
（第一場：富達退休集成信託計劃代表主講；第二場：安聯強積金計劃代表主講）
Talk: Managing your MPF and Default Investment Strategy (DIS)
(1st session by Representative of Fidelity Retirement Master Trust; 2nd session by Representative of Allianz Global Investors MPF Plan)
8. 大會沒有其他事項，會員大會於下午二時結束。
There was no further business and the meeting was adjourned at 2 pm.